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Obec Ryjice 

zápis č.4 /2025 

ze zasedání zastupitelstva obce Ryjice, které se konalo dne 16.6.2025 

 

Zahájení zasedání: 

jednání zastupitelstva obce (dále uvedeno jako „ZO“) se konalo v prostorách obecního úřadu obce Ryjice od 16:00 hod., 

bylo ukončeno v 17:30 hod. 

Jednání vedla starostka obce Andrea Staňková. 

 

Přítomni / nepřítomni zastupitelé: 

Přítomni: Karla Smíšková, Věra Janečková, Šárka Žáková, František Janeček 

Nepřítomni s omluvou:  

Nepřítomni bez omluvy: Jiří Junek, Martin Kohout 

 

Dále byla přítomna zapisovatelka paní Šárka Kučerová.  

Starostka konstatovala, že zasedání je schopno se usnášet. Dále přivítala členy zastupitelstva obce.  

Upozornila přítomné, že ze zasedání bude pořizován audiozáznam, který bude po vytvoření zápisu vymazán. 

 

Bod 1) určení ověřovatelů a zapisovatele 

Pro toto zasedání předsedající navrhla stanovit ověřovatele zápisu: Karlu Smíškovou a Věru Janečkovou. 

Zapisovatelem byla navržena Šárka Kučerová. 

 

Návrh usnesení č.1 

Zastupitelstvo obce určuje a schvaluje ověřovatele zápisu Karlu Smíškovou a Věru Janečkovou. Zapisovatele 

Šárku Kučerovou. 

Přistoupeno k hlasování: 

Pro: 5 hlasů 

Proti: 0 hlas 

Zdržel se:  0 hlas 

Usnesení č. 1 bylo schváleno 

 

Bod 2) schválení programu zasedání  

Paní starostka seznámila všechny přítomné s programem zastupitelstva obce. 

Program: 

1) Kontrola minulých usnesení 

2) Schválení návrhu závěrečného účtu a schválení hospodaření obce za rok 2024 včetně zprávy 

z přezkoumání hospodaření, které proběhlo 10.2.2025 

3) Schválení účetní závěrky za rok 2024 

4) Schválení Směrnice 1/2025 pro nakládání s osobními údaji (GDPR) 

5) Schválení nově aktualizované Směrnice 2/2025 k zadávání veřejných zakázek malého rozsahu 

6) Různé 
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o Paní starostka žádala o vložení bodu:   

 

➢ Ustanovení komise při výběrovém řízení k zakázce: „Obecní úřad Ryjice – snížení energetické náročnosti“ 

➢ Informace o zániku mandátu člena zastupitelstva obce p. Martina Kohouta z důvodu změny trvalého pobytu 

mimo území obce 

➢ informace o nastoupení náhradníka z volební strany Svoboda a přímá demokracie, vč.  složení slibu 

náhradníka za člena zastupitelstva 

 

 

Paní starostka požádala zastupitele o další doplnění nebo zúžení programu. Žádný ze zastupitelů doplnění či zúžení 

programu nenavrhl. 

 

Nově navržený program:  

 

1) Kontrola minulých usnesení 

2) Schválení návrhu závěrečného účtu a schválení hospodaření obce za rok 2024 včetně zprávy z přezkoumání 

hospodaření, které proběhlo 10.2.2025 

3) Schválení účetní závěrky za rok 2024 

4) Schválení Směrnice 1/2025 pro nakládání s osobními údaji (GDPR) 

5) Schválení nově aktualizované Směrnice 2/2025 k zadávání veřejných zakázek malého rozsahu 

6) Ustanovení komise při výběrovém řízení k zakázce: „Obecní úřad Ryjice – snížení energetické náročnosti“ 

7) Informace o zániku mandátu člena zastupitelstva obce p. Martina Kohouta z důvodu změny trvalého pobytu 

mimo území obce 

8) Informace o nastoupení náhradníka z volební strany Svoboda a přímá demokracie, vč.  složení slibu náhradníka 

za člena zastupitelstva 

9) Různé 

 

 

  Návrh usnesení č.2 

Zastupitelstvo obce schvaluje program zasedání 

Přistoupeno k hlasování: 

Pro: 5 hlasů 

Proti: 0 hlas 

Zdržel se:  0 hlas 

Usnesení č. 2 bylo schváleno 

 

Bod 3) přistoupeno k programu 

 

1. Kontrola minulých usnesení 

       Paní starostka konstatovala, že nemá nic k tomuto bodu. 

 

 

2. Schválení návrhu závěrečného účtu a schválení hospodaření obce za rok 2024 včetně zprávy    

    z přezkoumání hospodaření, které proběhlo 10.2.2025 

Paní starostka seznámila přítomné s návrhem závěrečného účtu, který obsahuje souhrnné údaje o ročním 

hospodaření obce za rok 2024, kde jsou obsaženy údaje o plnění rozpočtu příjmů a výdajů v plném členění podle 

rozpočtové skladby, údaje o hospodaření s majetkem a o dalších finančních operacích, včetně tvorby a použití 

fondů. Tento návrh závěrečného účtu byl zveřejněn na úřední desce jak elektronické, tak i kamenné dne 28.5.2025 

v souladu se zákonem, do doby konání zastupitelstva obce – nebyla přijata žádná připomínka občanů. 

Zastupitelé byli seznámeni se zprávou o výsledku přezkoumání hospodaření obce Ryjice za rok 2024, ve které 

nebyly zjištěny chyby a nedostatky. 
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Návrh usnesení č.3 

Zastupitelstvo obce projednalo závěrečný účet obce Ryjice za rok 2024 spolu se Zprávou o výsledku 

přezkoumání hospodaření za rok 2024 a souhlasí s celoročním hospodařením bez výhrad. 

Přistoupeno k hlasování: 

Pro: 5 hlasů 

Proti: 0 hlas 

Zdržel se:  0 hlas 

Usnesení č. 3 bylo schváleno 

 

3. Schválení účetní závěrky za rok 2024 

Paní starostka seznámila přítomné s výstupy účetní závěrky a podala informaci o celkovém hospodaření obce za 

rok za rok 2024. To je s rozvahou, výkazem zisku a ztráty a s přílohou za rok 2024. Závěrku dostali zastupitelé v 

materiálech k prostudování. Všichni přítomní zastupitelé se s účetní závěrkou seznámili, nikdo nevznesl žádné 

připomínky.  

Návrh usnesení č.4 

Zastupitelstvo obce přistupuje ke schválení účetní uzávěrky za rok 2024 
 

Přistoupeno k hlasování: 

Pro: 5 hlasů 

Proti: 0 hlas 

Zdržel se:  0 hlas 

Usnesení č. 4 bylo schváleno 

 

4. Schválení Směrnice 1/2025 pro nakládání s osobními údaji (GDPR) 

Paní starostka  seznámila přítomné s definicí směrnice: „Touto směrnicí obec Ryjice stanovuje vnitřní pravidla pro 

zajištění ochrany osobních údajů a plnění povinností podle Obecného nařízení EU č. 2016/679 o ochraně fyzických 

osob v souvislosti se zpracováním osobních údajů jakožto přímo účinného předpisu EU a podle zákona č. 110/2019 

Sb., o zpracování osobních údajů, zejména při zpracování osobních údajů vykonávaných obcí, zejména jejím 

obecním úřadem.“ 

 

Návrh usnesení č.5 

Zastupitelstvo obce schvaluje Směrnici č. 1/2025 pro nakládání s osobními údaji (GDPR) 

Přistoupeno k hlasování: 

Pro: 5 hlasů 

Proti: 0 hlas 

Zdržel se:  0 hlas 

Usnesení č. 5 bylo schváleno 

 

5. Schválení Směrnice 2/2025 k zadávání veřejných zakázek malého rozsahu 

     Paní starostka informovala, že byla schválena novelizace zákona pro zadávání veřejných zakázek malého rozsahu, 

kde se např. zvýšily limity, rovněž tak došlo ke změnám ve lhůtách aj. Paní starostka zastupitelům předložila, nově 

aktualizovanou „Směrnici k zadávání veřejných zakázek malého rozsahu“, s jejímž obsahem se všichni zastupitelé 

seznámili a nikdo neměl připomínky. 

 

Návrh usnesení č.6 

Zastupitelstvo obce schvaluje Směrnici č. 2/2025 k zadávání veřejných zakázek malého rozsahu 

Přistoupeno k hlasování: 

Pro: 5 hlasů 

Proti: 0 hlas 

Zdržel se:  0 hlas 

Usnesení č. 6 bylo schváleno 
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6. Ustanovení komise při výběrovém řízení k zakázce: „Obecní úřad Ryjice – snížení energetické náročnosti“ 

    Paní starostka informovala zastupitelstvo obce  Ryjice, že dne 13.6.2025, bylo zahájeno výběrové řízení  na snížení 

energetické náročnosti budovy obecního úřadu. Výběrové řízení bude ukončeno dne: 25.6.2025 v 15:30 hod. a ještě 

v tento ten v 15:35 hod. se budou otvírat zalepené obálky. K tomuto úkonu se sejde komise 25.6.2025 v 15:30 hod. a 

vyhodnotí nabídky. 

Paní starostka navrhla:  1. člen komise:    Ing. Petr Landa  -smluvní partner 

                                        2. člen komise:   František Janeček – zastupitel obce 

                                        3. člen komise:    Věra Janečková – zastupitel obce 

                                        Náhradní člen komise: Šárka Kučerová – zaměstnanec obce 

 

Návrh usnesení č.7 

Zastupitelstvo obce schvaluje složení komise: Ing. Petr Landa, František Janeček, Věra Janečková a jako 

náhradník  Šárka Kučerová při výběrovém řízení k zakázce: „Obecní úřad Ryjice – snížení energetické 

náročnosti“. 

Přistoupeno k hlasování: 

Pro: 5 hlasů 

Proti: 0 hlas 

Zdržel se:  0 hlas 

Usnesení č. 7 bylo schváleno 

 

7. Informace o zániku mandátu člena zastupitelstva obce p. Martina Kohouta z důvodu změny trvalého pobytu     

    mimo území obce 

 

   Paní starostka informovala zastupitelstvo obce  Ryjice, že panu Martinovi Kohoutovi  narozenému  dne 11.8.1968  

zanikl dnem  29.5.2025 mandát člena zastupitelstva obce, a to z důvodu změny trvalého pobytu mimo území obce 

Ryjice, v souladu s § 5 odst. 1 písm. c) zákona č. 491/2001 Sb., o volbách do zastupitelstev obcí. Mandát člena 

zastupitelstva obce zaniká dnem, kdy přestal být občanem obce, v jejímž zastupitelstvu byl zvolen. 

Paní starostka současně konstatovala, že nastoupí náhradník za volební stranu  Svoboda a přímá demokracie ( SPD), 

dle výsledků voleb do zastupitelstva obce konaných dnech 23.9. – 24.9.2022. 

Zastupitelstvo vzalo tuto skutečnost na vědomí a pověřuje starostu obce informováním příslušných orgánů.  

 

8. Informace o nastoupení náhradníka z volební strany Svoboda a přímá demokracie, vč.  složení slibu   

    náhradníka za člena zastupitelstva 

 

Paní starostka obce informovala zastupitele, dle výsledků voleb do zastupitelstva obce konaných dnech 23.9. – 

24.9.2022  jako první náhradník za volební stranu Svoboda a přímá demokracie měla být  paní Šárka Kožnarová, ale 

z důvodu změny trvalého bydliště mimo obec Ryjice, je nevolitelná. 

Druhým v pořadí jako náhradník za volební stranu Svoboda a přímá demokracie je pan Milan Neškudla, nar. 17.10.1949, 

který dostál svých závazků a nastupuje na uprázdněný mandát člena zastupitelstva obce Ryjice, a to na základě zániku 

mandátu  Martina Kohouta dle § 55 zákona č. 491/2001 Sb., o volbách do zastupitelstev obcí. 

 Náhradník  p. Milan Neškudla se osobně dostavil a složil zákonem předepsaný slib tohoto znění: 

„Slibuji věrnost České republice. Slibuji na svou čest a svědomí, že svou funkci budu vykonávat  

svědomitě, v zájmu obce a jejích občanů, a řídit se Ústavou a zákony České republiky.“ 

  Slib byl složen ústně a stvrzen podpisem na listině o složení slibu, která je přílohou tohoto zápisu. 

 

  

Dnem složení slibu vznikl p. Milanovi Neškudlovi mandát člena zastupitelstva obce. 
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Dále paní starostka informovala nově zvoleného člena zastupitelstva: „ Při ustanovujícím zasedání ZO dne 20.10.2022, 

byl bývalý člen zastupitelstva Martin Kohout  zvolen jako člen kontrolního výboru, tuto pozici nyní převezme p. Milan  

Neškudla.“ Dále dle usnesení č.11  u ustanovujícího zasedání ZO ze dne 20.10.2022 p. Milanovi Neškudlovi náleží 

měsíční odměna 2.000, -Kč, ode dne složení slibu.  

 

9.  Různé:  

Paní starostka informovala:   

• Od 1.4.2025 máme nového pověřence na GDPR, informace zveřejněna na úřední desce a webových 

stránkách, rovněž tak bylo odesláno sdělení na Úřad pro ochranu osobních údajů. 

• Dne 14.5.2025 proběhla zde na OÚ kontrola České inspekce životního prostředí, která byla zaměřena na 

dodržování povinností vyplývajících z právních předpisů a rozhodnutí orgánů státní správy týkajících se funkcí 

lesů jako složky životního prostředí a splnění povinností. Ve všech částích kontroly vždy uvedeno: nebylo 

zjištěno porušení právních předpisů.  

• Rekonstrukce OÚ – vnitřních prostor, je už zdárně dokončená. 

• Byl vyhlášen nový dotační titul:“ Program obnovy a venkova Ústeckého kraje.“ Do tohoto programu se mohl 

přihlásit  zájemce, který již v roce 2025  práci započal. Chopili jsme se příležitosti, vše vypracovali, žádost 

podali. Snad budeme úspěšní a dotace na rekonstrukci elektrorozvodů OÚ bude schválena. Výsledek se 

dozvíme v měsících srpen/ září 2025. 

• Projekt  zateplení obecního úřadu a výměnu oken, pod dotací, kterou obec získala, se rozbíhá, nyní je ve fázi 

výběrového řízení. Předpokládáme, že rekonstrukce započne ještě v létě. 

• V květnu 2025 započala společnost Amigonet výstavbu vysílače na budově SDH  - tento vysílač by měl  posílit 

internet. Naši občané budou včas informováni o poskytovaných službách. 

• 2.6.2025 započala společnost Cetin na budově OÚ výstavbu vysílače na posílení mobilních dat. 

• V měsíci květen 2025 bylo vybudováno nové dopravní značení na konečné zastávce MHD na žádost DPmUL, 

dále je nové dopravní značení před OÚ. 

• V měsíci květen 2025 proběhly svozy na: velkokapacitní odpad, nebezpečný odpad a elektroodpad – vše 

proběhlo bez problémů 

• Dne 30.4.2025  proběhla akce „Čarodějnice“, byla opět dobře připravená 

• Dne 30.5.2025 proběhla akce: „MDD“, byla opět dobře připravená  

• Pojišťovna Generali – od 5.6.2025 má obec Ryjice nové aktivní pojištění i se vším co doposud nebylo 

předmětem pojištění, a to za stejnou částku, jako  původní pojištění. S touto pojišťovnou spolupracujeme roky 

a v případě  pojistného plnění, vždy vše probíhá bezproblémově.   

• Snažíme se pro občany získat službu Z BOXU od společnosti Zásilkovna aj. 

• Byla zadána poptávka na rozšiřující službu, a to na fotopasti a kamerový systém zejména na dětské hřiště a 

na Karbulku – popelnicové stání, kdy toto místo je neustále zneužíváno pro černé skládky, protože odpad 

odložený mimo sběrné nádoby je považován za černou skládku a původci může být uložena pokuta do výše 

padesáti tisíc korun. 

 

Bod 4) Závěr 

 

Paní starostka poděkovala přítomným za účast a zasedání bylo ukončeno. 

Zápis byl vyhotoven dne: 18.6.2025 

Ověřovatelé zápisu: 

Karla Smíšková                           ………………………………………………………. 

Věra Janečková                           ……………………………………………………... 

 

Starostka obce Ryjice: 

Andrea Staňková                        …………………………………………………………  


